
ZÁPIS  
z 3. zasedání Akademického senátu FTOP dne 8. 6. 2012 

 
Přítomni:  Ing. Pavel Šimáček, Ing. Tomáš Hlinčík, Ing. Dana Pokorná, Ing. Jana Petrů, 

Ing. Martin Podhola, Ing. Martin Bystrianský, Ing. Radek Wurm, Pavla 
Hrychová, Václav Durďák 

Omluveni:  
 
Program: 
 
1. Informace a hlasování o rozpočtu FTOP na rok 2012 
2. Stanovisko AS FTOP k habilitačnímu řízení Ing. Marka Švába, Ph.D. 
 
Ad 1) 
Ing. Tomáš Hlinčík:  

• Komentoval rozpočet – problematika určení počtu studentů PGS a diplomantů 
v průběhu akademického roku. Do dalšího roku bude delegován jeden senátor z AS 
FTOP, který bude s prof. Jeníčkem kontrolovat počty studentů použitých pro 
rozdělování peněz v rozpočtu FTOP. Studenti (diplomanti) nebudou uváděni při 
sestavování rozpočtu FTOP pouze čísly, ale u každého studenta bude uvedeno jméno a 
příjmení. 

• Vyjádřil nesouhlas s rozdělením provozních peněz – normativ (ostatní – akce 81, 82, 
03, 06, 83). Po dohodě s vedoucími ústavů, kterých se to týká (215, 216 a 218) a AS 
FTOP bylo rozhodnuto rozdělit tento příděl rovným dílem mezi výše zmíněné ústavy. 

Prof. Ing. Gustav Šebor CSc.: 
• Informoval o rozpočtu osobních nákladů na FTOP na rok 2012 a seznámil senát 

s rozdělením ON na jednotlivé ústavy podle přídělu na FTOP na rok 2012.  

Rozpočet v konečné dohodě a po úpravě provozních peněz – normativ (ostatní – akce 81, 82, 
03, 06, 83) byl rozpočet na rok 2012 schválen (9 senátorů souhlasilo) podle předloženého 
návrhu. 
 
Ad 2) 
Prof. Ing. Gustav Šebor CSc.: 

• Komentoval stanovisko AS FTOP k habilitačnímu řízení Ing. Marka Švába Ph.D.. 
Dále komentoval dopis od výkonného ředitele firmy Dekonta a.s. a dopis od Ing. Petra 
Beneše Ph.D., ve kterém reagovali na stanovisko AS FTOP k habilitačnímu řízení. 

Dále byla diskutována práva senátu vyjadřovat se k habilitačnímu řízení. 

Poté se přesunulo jednání AS FTOP do posluchárny A 172. 

Ing. Martin Podhola Ph.D.: 
• Požádal všechny přítomné o vypnutí všech nahrávacích zařízení. 

Ing. Marek Šváb, Ph.D.: 
• Byl vyzván, aby se vyjádřil ke stanovisku AS FTOP k habilitačnímu řízení. Ing. 

Marek Šváb přečetl dopis (včetně příloh – vyjádření bývalých studentů a vyjádření 
bývalého kolegy), který byl adresován AS FTOP, předsedovi habilitační komise (Prof. 
Ing. Mečislav Kuraš, CSc.), děkanovi FTOP (Prof. Ing. Gustav Šebor) a vedoucímu 
ústavu 216 (Doc. Ing. Karel Ciahotny, CSc.). 



Doc. Ing. Martin Kubal, CSc.: 
• Informoval o působení Ing. Marka Švába Ph.D. na ústavu 240 a reagoval na 

stanovisko AS FTOP k habilitačnímu řízení Ing. Marka Švába Ph.D. 

Doc. Ing. Karel Ciahotný, CSc.: 
• Informoval o nynějším působení Ing. Marka Švába Ph.D. na ústavu 216 a reagoval na 

stanovisko AS FTOP k habilitačnímu řízení Ing. Marka Švába Ph.D. 

Tajným hlasování AS FTOP bylo odsouhlaseno stanovisko AS FTOP k habilitačnímu řízení 
Ing. Marka Švába Ph.D. s habilitační prací: „Interakce tuhé a kapalné fáze 
v environmentálních technologiích“, které vypracoval Ing. Martin Podhola Ph.D. – pro 
hlasovalo 5 senátorů senátu, 3 senátoři byli proti a jeden se zdržel hlasování. Ing. Martin 
Podhola Ph.D. byl pověřen toto stanovisko předložit předsedovi habilitační komise. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal:         Za správnost: 
Ing. Tomáš Hlinčík       Ing. Martin Podhola, PhD. 


